HSBC CHINA DRAGON FUND 滙豐中國翔龍基金

(a Hong Kong unit trust authorised under section 104 of the Securities and Futures Ordinance (Chapter 571 of the Laws of Hong Kong)) (根據《證券及期貨條例》(香港法例第571章)第104條獲認可之香港單位信託基金)

(Stock Code 股份代號: 820)

30 July 2019

Dear Unitholders,

Letter to Existing Unitholders - Election of Means of Receipt and Language of Corporate Communications

The 2019 Annual Report of HSBC China Dragon Fund (the "Fund") has been prepared in English and Chinese. Copies prepared in the language different from those you have received are available from Computershare Hong Kong Investor Services Limited (the Fund's Registrar) on request, or on the Fund's website at <u>www.assetmanagement.hsbc.com/hk-chinadragonfund</u> for five (5) years from the date of first publication and the HKExnews's at www.hkexnews.hk.

You may at any time change your choice of language or means of receipt, free of charge, by completing the attached Change Request Form and returning it to the Fund's Registrar. You may also send email with a scanned copy of this form to hsbcchinadragon.ecom@computershare.com.hk.

Should you have any queries relating to this letter, please call the enquiry hotline at (852) 2862 8646 during business hours (9:00 a.m. to 6:00 p.m., Mondays to Fridays).

Yours faithfully, BOTELHO BASTOS, Pedro Augusto Director For and on behalf of HSBC Global Asset Management (Hong Kong) Limited as manager of HSBC China Dragon Fund

各位單位持有人:

致現有單位持有人之函件 — 選擇收取公司通訊的方式及語言

滙豐中國翔龍基金(「本基金」)2019年報備有英文及中文版。香港中央證券登記有限公司(本基金之過户登記處)在 收到 閣下的要求後,可提供 閣下所收到的版本以外另一種語言編製的版本。有關文件亦將由首次刊載日期起計 五(5)年內刊載於本基金網站 <u>www.assetmanagement.hsbc.com/hk-chinadragonfund</u>內,並於香港交易所披露易網站 www.hkexnews.hk登載。

如 閣下欲更改已選擇的語言版本及收取方式,可隨時填寫隨附的變更申請表格,費用全免,然後把表格寄交本基金之過户登記處。你亦可把已填妥之變更申請表格的掃描副本電郵到hsbcchinadragon.ecom@computershare.com.hk。

若 閣下對本函件有任何疑問,請於星期一至星期五早上九時至下午六時致電查詢熱線(852) 2862 8646。

代表 滙豐環球投資管理(香港)有限公司 作為滙豐中國翔龍基金之經理人 董事 巴培卓(BOTELHO BASTOS, Pedro Augusto) 謹啟

2019年7月30日

"Corporate Communications" refer to any documents issued or to be issued by the Fund for the information or action of the Unitholders, including but not limited to annual report, interim report, notice of meeting, listing document, circular and proxy form.

「公司通訊」指本基金發出或將予發出以供基金單位持有人參照或採取行動的任何文件,包括但不限於年報、中期報告、 會議通告、上市文件、通函及代表委任表格。